
 

 

 

Product Information Sheet 
 

Reference:  ____________________ 

流動數據產品 / Mobility Data Products 
牌子/ Brand NETGEAR 

型號 / Model  NETGEAR Orbi (RBE772) Tri-band BE11000 Mesh WiFi 7 System (2-Pack) 

原產地 /Place of manufacture 越南 Vietnam 

主要功能 / Key features ⚫ 三頻: 1x 6GHz, 1x 5GHz, 1x 2.4GHz 

⚫ BE11000 (5760Mbps + 4320Mbps + 688 Mbps) 

⚫ 釋放高達 11Gbps 的 WiFi 7 速度，為您的整個家庭提供完美的性能和覆蓋範圍 

⚫ 具有增強回程功能的三頻技術可確保所有裝置上的 WiFi 同時保持高速且穩定 

⚫ 透過 2.5 Gig 網路連接埠獲得更快的速度。用於有線連接的 2.5Gbps 乙太網路連接埠和 

2.5Gbps 有線回程選項 

⚫ 從 8K 串流媒體到視訊會議、遊戲、VR 等，Orbi確保您的家人可以一次完成這一切 

⚫ 優雅、新穎的設計和高性能天線，無論佈局如何，都能為您家中的每個角落提供卓越的 

360° WiFi 覆蓋 

⚫ 憑高級路由器保護、自動韌體更新和業界領先的安全功能，NETGEAR®  路由器可以保護

您和您的家人 

⚫ NETGEAR®  Armor™ 軟體為您的 WiFi 和連接設備提供自動安全防護，以即時防禦駭客攻

擊並透過 VPN 增強隱私。包含 30 天試用 

⚫ 輕鬆將 Orbi 插入modem並使用 Orbi 應用程式進行設置 

 

• Tri-Band: 1x 6GHz, 1x 5GHz, 1x 2.4GHz 

• BE11000 (5760Mbps + 4320Mbps + 688 Mbps) 

• Unleashes WiFi 7 speeds up to 11Gbps† for flawless performance and coverage for your 

whole home 

• Tri-Band technology with Enhanced Backhaul ensures WiFi stays fast across all devices 

simultaneously 

• Get the faster speeds available today with a 2.5 Gig internet port. 2.5Gbps† Ethernet 

ports for wired connections and 2.5Gbps wired backhaul option 

• From 8K streaming to video conferencing, gaming, VR, and more, Orbi ensures your 

family can accomplish it all at once 

• Elegant, new design and high-performance antennas provide exceptional 360° WiFi 

coverage across every corner of your home, no matter the layout 

• With exclusive Advanced Router Protection, automatic firmware updates, and industry-

leading safety features, NETGEAR® routers are secured to help protect you and your 

family 

• NETGEAR® Armor™ software provides an automatic shield of security for your WiFi and 

connected devices for real-time protection against hackers and added privacy with VPN. 

30-day trial included 

• Simple to plug Orbi into your modem and set it up with the Orbi app 

數據傳輸/網絡連接制式  

Data transfer/network 

connectivity protocol 

BE11000 (5760Mbps + 4320Mbps + 688 Mbps) 

- 支援三頻 Wi-Fi 7 

- IEEE® 802.11 BE @2.4GHz – 2x2(Tx/Rx) 1K - QAM 40MHz 688Mbps  

- IEEE® 802.11 BE @5GHz   – 2x2(Tx/Rx) 4K - QAM 240MHz 4320Mbps 

- IEEE® 802.11 BE @6GHz   – 2x2(Tx/Rx) 4K - QAM 320MHz 5760Mbps 

-支援IEEE®  802.11 a/b/g/n/ac/ax 

配套 / Packaging List  1 x Orbi WiFi 7 Router (RBE771) 
1 x Orbi WiFi 7 Satellite (RBE770) 
1 x 2m Ethernet cable 
2 x Power adapter/ 火牛 

Quick start guide 

產品價格/ Price 請參照銷售備忘錄/發票  

As per Sales Memo/Invoice 



 

 

 

附加費 / Additional Delivery 

Charge 

指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 

Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island) 

保修人身份 / Identity of repair 

service provider 

總代理：永高(太平洋) 有限公司 

Sole Distributor : Winco (Pacific) Limited 

保修地址 / Repair service 

address 

九龍觀塘鴻圖道 52 號 7 樓 B 室 

Unit B, 7/F, 52 Hung To Road, Kwun Tong, KLN., HK 

換貨政策 / Exchange policy 你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同所購買的路由器到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售
單之條款及細則。  

You may exchange the purchased router once within 14 days of the date of Sales Memo by 
returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the 
Sales Memo for details. 
 

保修期 

Warranty 

period 

主機 / Main 

Unit 

3 年 3Years 

配件 / 

Accessory 

n/a  

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料 

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier 

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司 

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 http:///hkcsl.com 

http://hkcsl.com

